
Protokół Nr 73/20 

posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się 18 grudnia 2020 r. w godzinach: 1425 – 1445 

w formie wideokonferencji 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Hanna Zdanowska    –  Prezydent Miasta  

2. Adam Pustelnik      –  Pierwszy Wiceprezydent Miasta 

3. Małgorzata Moskwa-Wodnicka   –  Wiceprezydent Miasta 

4. Joanna Skrzydlewska    –  Wiceprezydent Miasta 

5. Adam Wieczorek      –  Wiceprezydent Miasta 

6. Wojciech Rosicki     –  Sekretarz Miasta 

7. Michał Chmielewski     –  Dyrektor Departamentu Gospodarowania Majątkiem 

8. Maciej Riemer      –  Dyrektor Departamentu Ekologii i Klimatu 

9. Robert Kowalik      –  Dyrektor Departamentu Planowania i Rozwoju 

                                                           Gospodarczego 

10. Michał Fisiak       –  p.o. Dyrektora Departamentu Finansów Publicznych 

11. Jarosław Chwiałkowski    –  p.o. Dyrektora Departamentu Organizacji Urzędu  

             i Obsługi Mieszkańców 

12. Piotr Bors      –  p.o. Dyrektora Departamentu Pracy, Edukacji  

             i Kultury 

13. Paweł Bliźniuk       –  p.o. Dyrektora Departamentu Zdrowia i Spraw 

                                                           Społecznych 

14. Agnieszka Dyśko    –  p.o. Zastępcy Dyrektora Biura Prezydenta  

15. Tomasz Głuszczak   –  Zastępca Dyrektora Biura Audytu Wewnętrznego  

                                                                   i Kontroli 

16. Katarzyna Kowalska    –  Zastępca Dyrektora Wydziału ds. Zarządzania 

                                                           Projektami 

17. Halina Wyszomirska    –  Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu 

18. Wojciech Barczyński     –  Zastępca Dyrektora Wydziału Prawnego 

19. Witold Fontner         –  Zastępca Dyrektora Wydziału Organizacyjno- 

            Administracyjnego 

20. Aleksandra Hac     –  p.o. Kierownika w Biurze Rzecznika Prasowego  

                Prezydenta Miasta 
 
Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła: Hanna Zdanowska – Prezydent Miasta.  

 

Porządek dzienny posiedzenia: 
 
1. Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi w sprawach:  

 

 1/  zmieniająca uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury: 

Miejskiej Biblioteki Publicznej Łódź - Bałuty im. Stanisława Czernika, Miejskiej 

Biblioteki Publicznej Łódź - Górna im. Władysława Stanisława Reymonta, 

Miejskiej Biblioteki Publicznej Łódź - Polesie, Miejskiej Biblioteki Publicznej 

Łódź - Śródmieście im. Andrzeja Struga oraz Miejskiej Biblioteki Publicznej 

Łódź - Widzew im. Lucjana Rudnickiego i utworzenia samorządowej instytucji 

kultury o nazwie Biblioteka Miejska w Łodzi; 
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 2/  zamiaru zmiany statutu Biblioteki Miejskiej w Łodzi w części dotyczącej 

lokalizacji filii; 

 

 3/  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie alei Rodziny 

Scheiblerów i Rodziny Poznańskich oraz ulic Henryka Sienkiewicza i Prezydenta 

Gabriela Narutowicza; 

 

 4/  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie ulic: Henryka 

Sienkiewicza, Jana Kilińskiego i Juliana Tuwima; 
 
 5/  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie alei Rodziny 

Scheiblerów oraz ulic: Juliana Tuwima, Jana Kilińskiego i Krzysztofa 

Kieślowskiego. 
 
2. Informacja dotycząca spraw związanych z usuwaniem drzew i krzewów na 

terenie placówek oświatowych. 
 
3. Informacja dotycząca spraw związanych z usuwaniem drzew lub krzewów na 

terenie Miasta. 

 

Odnośnie do Informacji dotyczącej spraw związanych z usuwaniem drzew i krzewów na 

terenie placówek oświatowych, wymienionej w ppkt. 2. z-ca dyr. Wydziału Edukacji 

Jarosław Pawlicki zrezygnował z omawiania sprawy zamiaru usunięcia drzewa rosnącego 

przy ul. Gandhiego 26. 

 
Ad. 1. Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi przedstawili:  
 
– p.o. z-cy dyr. Wydziału Kultury Marcin Derengowski w sprawach: 
 
 1/  zmieniająca uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury: 

Miejskiej Biblioteki Publicznej Łódź - Bałuty im. Stanisława Czernika, Miejskiej 

Biblioteki Publicznej Łódź - Górna im. Władysława Stanisława Reymonta, 

Miejskiej Biblioteki Publicznej Łódź - Polesie, Miejskiej Biblioteki Publicznej 

Łódź - Śródmieście im. Andrzeja Struga oraz Miejskiej Biblioteki Publicznej 

Łódź - Widzew im. Lucjana Rudnickiego i utworzenia samorządowej instytucji 

kultury o nazwie Biblioteka Miejska w Łodzi; 
 
 2/  zamiaru zmiany statutu Biblioteki Miejskiej w Łodzi w części dotyczącej 

lokalizacji filii; 
 
– dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Robert Warsza w sprawach: 

 

 3/  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie alei Rodziny 

Scheiblerów i Rodziny Poznańskich oraz ulic Henryka Sienkiewicza i Prezydenta 

Gabriela Narutowicza; 

 

 4/  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie ulic: Henryka 

Sienkiewicza, Jana Kilińskiego i Juliana Tuwima; 
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 5/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

       przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie alei Rodziny 

       Scheiblerów oraz ulic: Juliana Tuwima, Jana Kilińskiego i Krzysztofa 

       Kieślowskiego. 

 

 

Prezydent Hanna Zdanowska zaakceptowała projekty uchwał i poleciła skierować je pod 

obrady Rady Miejskiej. 

 

  

 Projekty uchwał stanowią załączniki nr 1-5 do protokołu. 
 
Ad. 2. Informację dotyczącą spraw związanych z usuwaniem drzew i krzewów na 

terenie placówek oświatowych przedstawił z-ca dyr. Wydziału Edukacji Jarosław 

Pawlicki. 

 

 

Prezydent Hanna Zdanowska wysłuchała informacji i wyraziła zgodę na usunięcie suchych 

drzew, stwarzających zagrożenie dla ludzi i mienia. 

Jednocześnie Pani Prezydent poleciła przedstawianie na bieżąco informacji dotyczących 

planów inwestycyjnych placówek oświatowych, których realizacja wiąże się z koniecznością 

usuwania drzew. 

 

 

 Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 3. Informację dotyczącą spraw związanych z usuwaniem drzew lub krzewów na 

terenie Miasta przedstawiła p.o. z-cy dyr. Wydziału Dysponowania Mieniem 

Agnieszka Dobrucka. 

 

 

Prezydent Hanna Zdanowska wysłuchała informacji i zaakceptowała rozwiązania 

rekomendowane przez Wydział, z wyjątkiem sprawy zamiaru usunięcia drzew rosnących 

przy ul. Milionowej 14, odnośnie do której Pani Prezydent poleciła Dyrektorowi 

Departamentu Ekologii i Klimatu podjęcie działań mających na celu weryfikację stanu 

zdrowotnego drzew, a następnie ponowne jej przedstawienie przez Wydział Dysponowania 

Mieniem. 

 

  

 Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

  
 
Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 

 

 

   Posiedzeniu przewodniczyła 

 

 

                  Hanna ZDANOWSKA 

               Prezydent Miasta 
 

 


